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האצת תהליכי תכנון ופיתוח חזית הים בנמל חיפה
Posted on 31 בדצמבר by 2024 עוזי בכר

במסגרת הסיור הוצג למשתתפים החזון של נמל חיפה לפיתוח חזית הים העירונית, הכוללת גם פיתוח שכונת מגורים
גובלת המקודמת ע"י רמ"י
Categories: חדשות, ראשי

Tag: נמל חיפה

בשבוע שעבר התקיימה בנמל חיפה פגישה רבת משתתפים וסיור בחזית הים, שבראשה עמדו יו"ר מנהל התכנון הארצי,
רפי אלמליח, וצוותו. בפגישה השתתפו ד"ר רון מלכא, יו"ר דירקטוריון נמל חיפה, יו"ר הוועדה המחוזית חיפה, רותי

שוורץ וצוותה, סגנית ראש עיריית חיפה, עו"ד שרית גולן, מהנדסת העיר החדשה של חיפה, רונית מרץ ובכירים נוספים.

במסגרת הסיור הוצג למשתתפים החזון של נמל חיפה לפיתוח חזית הים העירונית, הכוללת גם פיתוח שכונת מגורים
גובלת המקודמת ע"י רמ"י.  יו"ר מנהל התכנון בירך על המשך פעולות התכנון כולל ציפוף להעצמת זכויות והעשרת

השימושים בחזית הים.

במסגרת הביקור דנו המשתתפים בהאצת תהליכי התכנון, תוך הדגשת חשיבות פיתוח חזית הים כעוגן מרכזי בכלכלה
ובתיירות האזורית.
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ארז בהריר מנכ''ל נדל''ן וחזית הים בנמל חיפה, אשר הוביל את הסיור ציין: "הסיור כלל סקירה אודות הפרויקטים
שמתוכננים לשנים הקרובות והצגת חזון נמל חיפה להעצמת זכויות עתידית בחזית הים, תוך התמקדות בחיבור בין

העיר לנמל והפיכת חזית הים למוקד פעילות אורבני אינטנסיבי ושוקק חיים".

שרית גולן, סגנית ראש עיריית חיפה: "תוכנית חזית הים העירונית הינה פרויקט אסטרטגי לעיר חיפה ואנו מחויבים
לקדם את תוכנית הבינוי וקידום היתרי בניה בהקדם האפשרי. בכך נביא לפתיחת העיר לנמל ונייצר חזית פעילה של
מסחר, אקדמיה ותעסוקה שיהוו מוקד משיכה ארצי. כבר בשבועות הקרובים תדון הועדה בראשותי בתוכנית הבינוי

הכוללת לחזית הים לצד בחינת בקשת הנמל להגדלת זכויות הבניה, מה שיאפשר ניצול נכון יותר של השטח".

ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים עם למעלה מ- 15,600
חברים
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